
Lørdag d. 15. August.   
 

Generalforsamling og Vejfest i Grundejerforeningen ”Alleen”  
   

1. Valg af dirigent.  
Janus blev valgt til dirigent 

 
2. Formandens beretning.  

Igennem det seneste år har der primært været fokus på at indhente tilbud i forhold til 
renovation af vejen. Det blev på generalforsamlingen i 2019 aftalt at der skulle indhentes 
tilbud på følgende parametre: 
1. En ”lappeløsning” af vejen, hvor værre skader og lunker udbedres. 
2. En ”fræsning” af hele vejen, hvor den eksisterende belægning fræses af og der lægges en 
ny belægning. 
3. En totalrenovation af hele vejen hvor der gås dybere i vejen og der bliver lagt en 
belægning og overflade.  
 
Der er indhentet tilbud fra, Dansk Asfalt, Muncks, Colas samt NCC. Blandt alle forespurgte 
har der været enighed omkring at løsning 2 og 3 er ”det samme”. Der er ikke noget behov 
for at arbejde dybere i vejen end at fræse af og lægge ny asfalt ovenpå. Colas var det 
eneste firma der vendte tilbage med et konkret tilbud (pga. Corona) og her var prisen for 
vej, udskiftning af riste med mere omkring 420.000 (formegentlig lidt mere da de foreslog 
brolægger til at rette op på kantsten så asfalt lå bedre mm.). Dansk Asfalt blev fravalgt pga. 
mulig svindelsag samt overenskomststridigheder med den øvrige asfaltbranche. 
 
Herudover har vi som vanligt afholdt vejfest og fastelavnsarrangement. Det har igen været 
2 gode arrangementer som folk har været glade for at deltage i. 
 
Herfra afsluttes beretningen. 
 

3. Fremlæggelse af årsregnskab for 2019 (Kommer snarest muligt).  
a. Regnskabet blev gennemgået Lene. Der var ingen kommentarer og regnskabet blev 

godkendt. 
 

4. Gennemgang af tilbud for renovation af vej (Foreløbig gennemgang) 
Lasse gennemgik processen for de firmaer som havde tilset vejen. Colas var kommet med 
en konkret tilbud som blev gennemgået. 
Der var mange forskellige meninger i forsamling omkring, hvorvidt vejen skulle laves. Lige 
fra at den slet ikke skulle laves, over lapning, til fuld fræsning. Der blev snakket om 
regnvandsafløb og Lasse angiver at de forskellige firmaer alle angiver nogenlunde samme 
pris for etablering af riste. 
Det blev besluttet af de firmaer som er kommet med i puljen over tilbudsgivere (aktuelt 
Munkcs, Colas og NCC) skal give tilbud på lappeløsning, fræsning, etablering af riste, 
opretning af s-sten samt bump. Lasse får fremskaffet disse tilbud. De skal gennemgås på 
Generalforsamling i 2021 men vil blive omdelt forlods når de er kommet ind. 



Afslutningsvis blev det besluttet at der helst skal sættes ”scenarier” op på det økonomiske 
mht. evt. at hæve kontingentet midlertidigt for at have penge til vejen præcis som vi vil 
have den så at sige. 
 

5. Indkomne forslag: 
a. Lone foreslår en nedsættelse af kontingentet, men efter gennemgang mht. vej mm. 

Besluttes det at henlægge denne beslutning til punktet på dagsordnen. 
b. Fastsættelse af max pris på vejfest og GF. 

Det tages til referat af en ramme på ca. 100 kroner pr. person er passende til GF og 
vejfest. 

c. Undersøgelse af bankskifte 
Drøftet kort. Lene og Lasse har haft dialog med et par banker, men der tages 
umiddelbart gebyr for indestående uanset hvor du er. 
 

6. Fastsættelse af kontingent for 2020.   
Holdes fast i nuværende. Ved vejrenovation skal ændring regnes på for ikke at dræne 
vejfonden helt. 
 

7. Valg af Næstformand, kasserer, suppleant og revisorsuppleant.  
a. Næstformand: Janus blev genvalgt 
b. Kasserer: Lene blev genvalgt 
c. Suppleant: Philippe blev genvalgt 
d. Revisorsuppleant: Anders blev valgt 

 
8. Evt. 

a. Sten ved vejkant. Lasse gør opmærksom på parkeringsforhold ved hver grund skal 
være så et udrykningskøretøj kan komme igennem også hvis der er biler på begge 
sider af vejen. Så man skal være opmærksom på placeringen af disse. 

b. Nabohjælp. Det foreslås at vi tilmelder os nabohjælp.  Lasse sender mail/post ud 
med tilmeldingsvejledning. Skilt vil blive bestilt 

c. Legende børn skilt. Effekten er begrænset men det kan undersøges. 
d. Julie og Henrik gør opmærksom på at man skal huske at gøre opmærksom på når 

teltet skal lånes så de kan udlevere det. Lasse sætter Henriks mail og tlf. på featuren 
på hjemmesiden. 

e. Fastelavnsudvalg: Lene, Anette og Anders ville gerne fortsætte med dette 
f. Må der være deltagere udefra til vejfesten? Det er for vejens beboere, men det må 

være bestyrelsens valg om der er en fornuftig grund at have nogen med udefra. Der 
er deltagerbetaling på 100 kr, såfremt det er ok. 

 

Der takkes herefter for god ro og orden😊 


